
Sprawozdanie
za okres od  30 grudnia  do 20 lutego 2012r

Wysoka Rado.

W okresie międzysesyjnym jako organ wykonawczy gminy i kierownik urzędu 
wydałam 13  zarządzeń w następujących sprawach:
- powołania komisji przetargowej,
– ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do najmu,
– ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do dzierżawy,
– ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do dzierżawy
– w/s norm zużycia  paliw płynnych przez pojazdy samochodowe i  sprzęt 

silnikowy  Gminy  Janowiec  Kościelny  użytkowany  w  jednostkach 
ochotniczych straży pożarnych,

– zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Janowiec Kościelny na 
lata 2012-2019,

– zmian w budżecie gminy na 2012 rok,
– ustalenia  ceny  arkusza  wydruku  aktu  normatywnego  lub  innego  aktu 

prawnego,
– wyznaczenia podmiotów,  w których wykonywana jest  kara ograniczenia 

wolności oraz praca społecznie użyteczna. 
– wprowadzenie  procedury  dokonywania  oceny pracy dyrektora  szkoły  w 

placówkach oświatowych gminy Janowiec Kościelny,
– ustalenia  zasad  składania  i  analizowania  oświadczeń  o  prowadzeniu 

działalności gospodarczej, dodatkowego zatrudnienia lub innej działalności 
zarobkowej,

– ustalenia  zasad  delegowania  oraz  rozliczania  kosztów  podroży 
pracowników Urzędu Gminy Janowiec Kościelny,

Wszystkie uchwały podjęte na ostatniej sesji zostały wdrożone do realizacji.

Szanowni Państwo.

W okresie sprawozdawczym miały miejsce następujące wydarzenia:
– 10  stycznia  odbyła  się  robocza  odprawa  nt.  wyników  pracy  Komendy 

Powiatowej Policji , w której uczestniczyła Pani Sekretarz.
 Gminę Janowiec Kościelny oceniono jako bezpieczną jednostkę.

– 19  stycznia  uroczyście  świętowano  Dzień  Babci  i   Dziadka  w  Szkole 
Podstawowej  w  Waśniewie-Grabowie,  na  którym  tutejszy  samorząd 
reprezentował Pan Przewodniczący Rady Gminy.

– 21  stycznia  Panie  z  terenu  gminy Janowiec  Kościelny  wzięły  udział  w 
zorganizowanym  wyjeździe  do  Olsztyna,  w  bezpłatnym  badaniu 



mammograficznym  i  cytologicznym.  Z  badań  skorzystało  28  Pań. 
Jednocześnie było to spotkanie integracyjne Mieszkanek naszej  Gminy, 
które  zostały  sympatycznie  przyjęte  przez  pracowników Zakładu Opieki 
Zdrowotnej MSW i A w Olsztynie, który sfinansował też koszty wynajęcia 
autobusu.  Dodatkowo  z  okazji  Dnia  Babci  –  Panie  otrzymały  skromny 
upominek.  Kolejny  wyjazd  planujemy  w  II  półroczu,  zgodnie  z 
zapotrzebowaniem Pań.

– 23 stycznia odbyło się spotkanie Naczelników jednostek OSP , na którym 
omówiono bieżące sprawy  i  wypracowano nowe normy zużycia paliwa 
przez samochody  strażackie oraz sprzęt, bardziej oszczędne ze względu 
na rosnące ceny paliw.

– 24 stycznia uczestniczyłam w posiedzeniu Ekologicznego Związku Gmin 
„Działdowszczyzna”  i Związku Gmin Warmińsko-Mazurskich.
Przedmiotem  spotkania  były  tematy  dotyczące  „rewolucji  śmieciowej”  , 
którą  wprowadza  zmiana  ustawy  o  utrzymaniu  czystości  i  porządku  w 
Gminie.
 W posiedzeniu Ekologicznego Związku Gmin   uczestniczyłam wspólnie z 
Kierownikiem  Referatu  Gospodarki  Komunalnej  –  Panem  Stanisławem 
Wrzeszczyńskim.
Kolejne spotkanie na ten temat odbyło się 15 lutego, w którym również 
wzięliśmy  udział.  Gminę  czeka  wiele  zmian  w  zakresie  gospodarki 
odpadami, w szczególności wprowadzenie podatku śmieciowego. Ustawa 
posiada wiele  wad i  dlatego  jest  wiele  problemów z  jej  wdrożeniem w 
życie.

Natomiast  na  spotkanie  w  ZGW-M  zostali  zaproszeni  nowo  wybrani 
Parlamentarzyści, którym przedstawiciele samorządów zgłaszali problemy 
wynikające  z  nieprecyzyjnego  ustawodawstwa.  Zgłaszano  przede 
wszystkim  problemy  wynikające  z  ustawy  „śmieciowej”,  ustawy  o 
pracownikach samorządowych, z ustaw podatkowych, ustawy o systemie 
oświaty  ,ustawy  –  Karta  Nauczyciela  i   wiele  innych  problemów 
dotyczących działalności samorządu terytorialnego,

– 6  lutego  uczestniczyłam  w  spotkaniu  z  Ministrem  Transportu  w 
Wojewódzkiej Izbie Rolniczej w Olsztynie z Przewodniczącym Powiatowej 
Izby  Rolniczej  –  Panem  Piotrem  Miecznikowskim  i  przedstawicielami 
rolników z  naszego  powiatu  oraz  z  Ostródy  ,   które  było  poświęcone 
wypłacie odszkodowań z tytułu przejętych gruntów pod budowę drogi S7.
Nie padły jednoznaczne deklaracje, ale jest iskierka nadziei, że  wartość 
1m2  powierzchni gruntu powinna wzrosnąć, poprzez zmianę klasyfikacji 
gruntu jako grunt pod inwestycje, a nie grunt rolny.

– 7  lutego  w  Szkole  Podstawowej  w  Waśniewie-Grabowie  odbyło  się 



spotkanie z partnerami i  samorządem w ramach ewaluacji  prowadzonej 
przez  Wizytatorów z Kuratorium Oświaty w Olsztynie. 
Z samorządu uczestniczyli ze mną:
Pan  Przewodniczący  Rady  Gminy,  Pani  Kierownik  Referatu  Oświaty  , 
Panie  Kierownik  GOPS  i  SOKSiR,  Pani  Dyrektor  Zespołu  Szkół  w 
Janowcu  Kościelnym.  Ewaluacja  polega  na   zaplanowanym  i 
podporządkowanym pewnym rygorom metodologicznym  zbieraniu  oraz 
przetwarzaniu informacji  o  warunkach,  przebiegu i  skuteczności  działań 
szkoły. 
Od  listopada  2009  roku  obowiązuje  nowe  rozporządzenie  o  nadzorze 
pedagogicznym opisujące wymagania stawiane przez państwo szkołom. 
Badania  mają  na  celu  określenie  poziomu  spełniania  wymagań,  które 
dokładnie  są  opisane  w  Rozporządzeniu.  Wszyscy  partnerzy  ,  którzy 
uczestniczyli  w badaniu musieli  dokonać grupowej oceny,  odpowiadając 
na zadane przez Wizytatorów pytania. Na ocenę należy poczekać, która 
zostanie przedstawiona w Raporcie z ewaluacji całościowej.

W zakresie realizowanych inwestycji gminnych, remontów i gospodarki 
komunalnej:

1. W  wyniku  przeprowadzonych  postępowań  zawarto  umowę  na 
wykonanie  dokumentacji  projektowo-kosztorysowej  dla  zadania  pn. 
„ przebudowa drogi wewnętrznej w Nowej Wsi Wielkiej”, za kwotę 7.900 
zł. Jest to prosty odcinek, więc jest możliwość przygotowania projektu w 
krótkim czasie i złożenia  wniosku o dofinansowanie do końca lutego. 
Natomiast projekt na drogę w Szczepkowie Borowym wymaga znacznie 
dłuższego czasu ze względu na specyficzny układ drogi i konieczność 
odprowadzenia wód opadowych,  więc w drugiej  kolejności  będziemy 
ogłaszać konkurs na opracowanie projektu.

2. Została  sporządzona  dokumentacja  projektowo-kosztorysowa  dla 
zadania  pn.  „  budowa systemu oczyszczania  ścieków sanitarnych  w 
miejscowości Safronka” . Wartość zadania 33.800 zł.

3. Założyliśmy  wnioski  o  dofinansowanie  ze  środków  Urzędu 
Marszałkowskiego  na :
- zakup sprzętu dla jednostek OSP,
- remont garażu dla OSP w Szczepkowie Borowym, który w najbliższym 
czasie powinien zostać zrealizowany,
- remont drogi Smolany-Żardawy-Szczepkowo Borowe.

4. Zostały wszczęte postępowania administracyjne dla zadań:
-budowa elektrowni wiatrowej w Zabłociu Kanigowskim,
- budowa chlewni macior o obsadzie 200 DJP  w Waśniewie-Grabowie,
-budowa  wieży  do  przesyłu  internetu  szerokopasmowego  w 



miejscowości Miecznikowo-Kołaki.
-  kontynuacja  postępowania   w/s  przyjęcia  planu  zagospodarowania 
przestrzennego w rejonie miejscowości Napierki, w którym przewiduje 
się budowę elektrowni wiatrowych.

W zakresie obrotu nieruchomościami:
1. Sprzedano:

- 9 stycznia rozstrzygnięto przetarg na zbycie  działki w Safronce za 
kwotę 20.200 zł, na którą 10 lutego sporządzono akt notarialny,
- też 9 stycznia rozstrzygnięto przetarg na zbycie mieszkania w Domu 
Nauczyciela w Waśniewie-Grabowie za kwotę 37.370 zł.
- nie  znalazły zainteresowania wśród nabywców:
obiekt Weterynarii, działki (Sołtysówka) w Zaborowie i  w Szczepkowie 
Borowym,  oraz  inne  nieruchomości  rolne.  Na  wszystkie  ogłosimy 
kolejny przetarg.
- 13 lutego rozstrzygnięto też przetarg na zbycie działki o pow. 200m2 w 
Nowej Wsi Dmochy za kwotę 2.830 zł.

2. Przekształcono użytkowanie wieczyste w prawo własności dla dwóch 
nieruchomości w Janowcu Kościelnym, tj:
- dla działki budowlanej na Osiedlu, za kwotę 2974 zł.,
-  dla  nieruchomości  zabudowanej  w  Janowcu Kościelnym,  za  kwotę 
2.312 zł.

Inne ważne przedsięwzięcia:
– 10  lutego  została  podpisana  umowa   z  Urzędem  Marszałkowskim  na 

dofinansowanie  zadania  pn.”  zagospodarowanie  terenów  przestrzeni 
publicznej w  wioskach:
Jabłonowo-Maćkowięta, Napierki, Nowa Wieś Dmochy, Powierż, Safronka, 
Zaborowo.
Wartość dofinansowania 185.322 zł, zadanie należy wykonać w terminie 
od 1 czerwca do 1 września  2012r.

– 6  lutego  został  ogłoszony  kolejny  nabór  wniosków  na  projekty  z 
dofinansowaniem Urzędu  Marszałkowskiego,  zatem  w  miesiącu  lutym 
wszystkie siły skupiliśmy, aby przygotować jak największą liczbę wniosków 
w imieniu gminy i wspólnie ze Stowarzyszeniami, działającymi w naszej 
jednostce.  Za wszelką cenę pragniemy pozyskać jak najwięcej środków 
zewnętrznych,  które  pozwolą  chociaż  w  części  zrealizować  potrzeby 
naszych  mieszkańców.  Jak  to  zadanie  jest  absorbujące  dla  nas 
urzędników i członków Stowarzyszeń, wielokrotnie już mówiliśmy.

– Miesiąc  styczeń  był  obciążony  również  absorbującym  zadaniem,  jakim 



było  przeprowadzenie  inwentaryzacji  w  jednostkach  samorządowych. 
Została sporządzona też inwentaryzacja  mienia komunalnego, sprzętu w 
jednostkach OSP i w magazynie obrony cywilnej.

– Szczęście, że tegoroczna zima była dla nas przyjazna. Mam  nadzieję, że 
nie będzie skarg na przejezdność dróg. Zawsze kierujemy  się potrzebami 
i oszczędną gospodarką finansową. Środki, które zaoszczędzimy , będą 
na bieżące naprawy dróg.

– Wspomnieć należy, że w lutym zostały złożone dwa wnioski  o płatność z 
tytułu  zrealizowanych  umów  z  Urzędem  Marszałkowskim  na 
dofinansowanie zadań:

- modernizacja hydroforni w Bielawach  -  452.926 zł.
- modernizacja stadionu w Kucach – 20.111 zł.

Dziękuję Państwu za uwagę.

Wójt

Bożena Grochala


